
Bretschneider
Bretschneider says:ano 
17:51
Fellow Jitster
Fellow Jitster says:Pěkný večer přeji 
18:02
Madla
Madla says:Omlouvám se, došlo mi pozdě, že zde není oficiální nahrávač. 
18:17
František Balej
František Balej says:v pořáku, lepší pozdě než vůbec  😉
18:17

Sir Daniel Santa Leon
Sir Daniel Santa Leon says:Nahrava se to od 17:50 hodin 
18:18
DD

David Dvořák
David Dvořák says:od začátku nakrává Bretchneider 
18:18
Madla
Madla says:ok 
18:18
OC
OC says:Souhlas…green deal je pouze lobby…napr. to, ze to nebude pro nemajetne…bylo 
receno…jiz v na Zapade v 90 letech… 
OC says:Prosazovani na tvrdo…jako napr. nabozenstvi…je samozrejme mimo.. 
OC says:….je to lobby…jak z prezrane syte spolecnosti pres zelene “hracky” vymackat vice.. 
OC says:….priklad…nepridavani Pb-olova do pajky se trvanlivost plosnych spoju snizila z 30 let…
na 5-10 let ..co z je ve veskere elektronice… 
OC says:Na vas zalezi samozrejme…my to zaplatime… 
18:26
Fellow Jitster
Fellow Jitster says:Tak že třeba například kultivace lesů. 
18:26
RN

Radek Novotný
Radek Novotný says:Některé příspěvky naznačuji, že věříte, že lidé mohou za klimatické změny. 
Tedy pokud vysázíme více lesů , změníme olovo v pájce. Typický omyl a diskuse lže II. řádu. 
18:28
OC
OC says:….lesy se kultivuji od 10.stoleti v ramci ždaření v ceskych zemich…v recke Thracii se 
lesy vykaceli na staveni lodi a je tam poust.. 
OC says:…uz ve staroveku  😎
18:29
RN

Radek Novotný
Radek Novotný says:Ano, a co tento poznatek pro nás znamená? 
18:30
Fellow Jitster
Fellow Jitster says:Ano Radku je to postavené na té lži 2 řádu, ale na druhou stranu můžeme ukázat,
že s tím něco děláme. Ono ne vždy je možné všechny lži úplně vyvrátit. 



18:31
František Balej
František Balej says:Kultivace krajiny pro zadržování vody atd je taky důležité téma... Každopadně 
by se vše dalo zjednodušit na neničení a neznečišťování krajiny... 
18:31
Fellow Jitster
Fellow Jitster says:Je to přístup, jak jednou aktivitou překrýt více problémů. 
18:32
RN

Radek Novotný
Radek Novotný says:Ano překrývání je jednou s taktik. Ale co je za tím? Co je cílem a co je 
strategií? 
18:36
OC
OC says:Takova perlicka…k zelenemu nabozenstvi od jeji Päpstin… 
OC says:Předsedkyně Evropské komise Ursula von der Leyenová (CDU) stále často využívá ke 
svým cestám soukromá letadla. SPIEGEL má k dispozici seznam jejích letů, který si vyžádal 
předseda Levicové strany a politik EU Martin Schirdewan.Podle tohoto seznamu von der Leyenová 
loni sama použila 73krát najaté letadlo. Vzhledem k tomu, že jen málo z 27 eurokomisařů občas létá
soukromými letadly, přičemž von der Leyenová se na nich podílí necelými 80 procenty. 
OC says:Rok ma 53 tydnu..  🙈🙈
18:37
M

Miroslav
Miroslav says:pp. Balej, Novotný: mělo jít o metodologii. Takže, lžemi II. řádu se nebudeme 
zabývat. Jenže konkrétní "soubory opatření" jsou na nich postavené. Chceme-li navrhnout jiné 
cesty, musíme se vypořádat se lž. II. řádu. Podle mne se tomu nelze vyhnout. 
18:37
RN

Radek Novotný
Radek Novotný says:Co tím chcete říct? Že máme bojovat proti ideilogii tím, že císař je nahý? 
Bude to fungovat? Zruší díky tomu GD. 
18:37
Madla
Madla says:Jak si představutete, Danieli, komunitní spolupráci v kontextu nastavení nové vize 
(aktivita) v rámci GreenDealu? 
18:38
OC
OC says:Proc to delaji manazeri….vedi ze vsechny green dealove veci jsou drazsi….vic na to firmy
profituji…proc se nepouziva jako mast kaft…pomaha… 
18:40
me says:Podpora lesů. Zadržení vody tam, kde je to potřeba, jak bylo řečeno. Třeba by při tom 
vznikla další pracovní místa. S ohledem na Green Deal, tak třeba by se dalo nějak ospravedlnit, 
proč jako důvod, proč nechceme ty povolenky. Prostě cesta, jak něco obejít nebo potlačít o čemž 
jste na začátku muvil u jiných států. 
18:41
OC
OC says:Je jasne ze diky elektromobilum nebude mit rodina tri vozy..coz v SRN kde lide ziji na 
vsich a mestech…. 
18:41
RN

Radek Novotný
Radek Novotný says:Ale chápete že povolenky klimatické změny nevyřeší. 



18:42
Madla
Madla says:Neskačte si do řeči. 
Madla says:Mně to zajímalo. 
Madla says:Já tomu nerozumím. 
Madla says:A nebylo by lepší se na úrovni ČR vzdát myšlenky zachránit planetu? 
Madla says:Není naše chyba právě to, že jsme se nechali zmanipulovat do postoje odpovědnosti za 
celou planetu v situaci, kdy nás je 10 milionů? 
Madla says:Zajímavou pro mne je informace, že se určité informace nedostanou ani do vědeckých 
časopisů. Ať už budeme mít jakoukoli komplexní alternativu, musí se dostat k lidem tak, aby oni 
byli schopni to pochopit a byli schopni se veškerým manipulacím v oblasti GreenDealu bránit. 
18:48
RN

Radek Novotný
Radek Novotný says:No přesně. Je to bohorovnost, že planeta je slabá a že člověk je silnější. 
18:48
František Balej
František Balej says:s radkem jsme o vědě natačeli diskuzi - dosadili jsme to do kontextu a 
vykreslili slabiny vědy 
18:48
OC
OC says:FAKT je ze green dealovska reseni neni nic efektniho…je to trend jak vytahnout z 
majetnych vic penez…nove iphony, Porsche ktere bylo symbol vzduchem chlazeneho motoru…je 
e-auto a prodava se mezi movimi 4 mili CZK 
18:49
Madla
Madla says:Domnívám se, že ve východních zemích nějaká mladičká dívenka GRETA nebyla 
schopna zmanipulovat generaci těch, co do školy chodili před rokem 1989. V západních zemích 
tomu mohlo být jinak. 
18:49
RN

Radek Novotný
Radek Novotný says:Ano Greta je nastrojem manipulace 
18:49
OC
OC says:Green deal neni lobby pro chude…oni to potrebuji jen odmavnout 
18:50
M

Miroslav
Miroslav says:Co je k tomu vede? Radim Val. na to už odpověděl. Jede to podle Schwaba. v jeho 
knize to všechno je. 
18:50
OC
OC says:VW chce dotace a vyhazet lidi na vyrobu elektroauta a vyvoj, je potreba o 30% mene 
lidskych zdroju 
18:52
Madla
Madla says:Nemohli bychom se vrátit k pojmu KOMPLEXNÍ ALTERNATIVA GREENDEALU? A
definovat si, ze kterých oblastní by ta alternativa měla sestávat? Energetika (vytápění staveb), 
doprava (vozidla, letadla), materiály (recyklace), .... které ještě ? 
18:52
MK

Martin Krov



Martin Krov says:Golem tj. lid potřebuje čas od času vyměnit "šém", jinak by mohl prohlédnout a 
pána začít neposlouchat. 
19:00
O

OC
OC says:Az si nekdo koupi e-auto, tak me zajima kdo mu ho v Brne opravi... napr byvale britske 
MG- dnes cinske... 
19:01

Sir Daniel Santa Leon
Sir Daniel Santa Leon says:Amen Martine 
19:01
O

OC
OC says:z Brna do Hamburgu bude ricic 4x tankovat s plnou nadrzi s VW to bezproblemu za 7 
hodin dojedu 
OC says:ne takonkovat stat frontu na nabijecku a 4 nabijet..o tech prodech, co tam tecou...se ema 
cenu bavit..je to lobby jak na bohate..a par lidi, co se chce po bohatych opicit..# 
OC says:...proc SIEMENS nedela pocitace a mobily...jelikoz dela elektrarny, vlaky a 
infrastrukuru...jeho spotrebitele nezajimaji... 
OC says:to same GE,ALSTOM 
19:04
Madla
Madla says:Můžeme se pokusit v kontextu GreenDealu na tyto tři Radimovy otázky odpovědět? 
Madla says:Historická změna je: že musím kupovat produtky a služby, které bych si nikdy sama ze 
své vůle nekoupila. 
19:10
B

Bretschneider
Bretschneider says:jako Luboš jsem se odpojil, jako Bretschneider vás sleduji, tak se chovejte 
slušně, děti  😄
19:14
Madla
Madla says:Prosím moderátora, aby poskytoval mluvčím prostor a neomezoval je. 
Madla says:Firma. 
19:15
O

OC
OC says:Radime je to stejna spiklenecka skupina, kterou proklamuje prof. Stanek narozdil od 
Tveho a schematu moci Ivo Budila 
19:16
M

Miroslav
Miroslav says:Takže předvádíte pořád ještě, jak se ta diskuse má dělat?????????? 
19:16
RN

Radek Novotný
Radek Novotný says:Bohužel nepředvádíme. Protože kolegové jedou stejnou lajnu jako dříve. A 
nám se nedaří je umravnit. Znáíte jak to udělat? 
19:17
M

Miroslav



Miroslav says:toto rozhodně není metodologie. ani to na těch slejech nebyla metodologie. A jak jste 
tu právě zavedli: přečtěte si, co to ta metodologie je!!!! 
19:18
O

OC
OC says:Nikdo takovou silu nema... necentralizovana ...teorie jadra...je chybna jako teorie jadra 
atomu... 
OC says:je to nekolik rovnovah...ktere si prihravaji moc..a stridaji si profity...jelikoz jsou to zase 
jenom lide..zadni superlide.. 
19:19
M

Miroslav
Miroslav says:nástroj je cíl II. řádu  😃
19:20
O

OC
OC says:Nechci zde nikoho urazet...ale vsichni jsme tady pouze nastroje...nekteri, kteri vytvareli 
vizi..se o nece snazili, pak prisli ti, co nic nevyytvorili a snazi se tu kafrat.. 
19:21
me says:Danieli, ale kdo konkrétně jsou ti velekněží? Kdo má ve správě ty banky? Alespoň zde na 
území Čech. 
19:26

František Balej
František Balej says:Znate? Už běžící nadnárodní proces https://spdr.sk/ 
19:26
RN

Radek Novotný
Radek Novotný says:Ano autoři tři roky něco připravovali a některým znás se zdá, že přechod k žití
VIZE k akčním plánům drhne. Ale varianta je autoři a příznivci se dál budou bavit, jak je VIZE 
skvělá a ostatní budou diskutovat o něčem aktivitách. 
19:27
O

OC
OC says:Radek Novotny: Si myslim, ze to ma dobrej prubeh...dobre veci potrebuji opracovat...a 
potrebuji cas..mezilidskou toleranci. socialni duveru...sem muze krijit kdokoliv... 
19:29
Madla
Madla says:Dobře: Rozjeďte informační kampaň na malé modulární reaktory, začněme tak, aby to 
pochopil i laik. 
19:34
M

Miroslav
Miroslav says:Radime, víš o tom, že malé mod.reaktory prý u nás bude stavět Westinghouse? 
19:34
Madla
Madla says:Kdo mi dá základní informace v podobě, která bude atraktivní pro příjemce této 
informace? 
Madla says:Potřebujeme řešení pro všechny vrstvy a úrovně společnosti. Kdo rozpracuje / 
zformuluje, co může koncový uživatel odmítnout a o co může usilovat místo toho? 
19:36
RV

radim valencik

https://spdr.sk/


radim valencik says:Westinghaus je neúspěšná vyžírka. V nejhorším případě je nutné dohodnout 
přijatelné podmínky, ale nenechat se zotročit. Ad Madla: K SMR jsme v rámci pěstování vize 
zpracovali několik přínosných materiálů. Rád zašlu na mailovou adresu. 
19:36
Madla
Madla says:OK, budu očekávat podklady a začnu přijatelným způsobem šířit. 
19:37
RV

radim valencik
radim valencik says:Ad Madla - proto potřebujeme tu dvanctku. 
19:37
Madla
Madla says:Ookud chceme jít po těch složkách: stavebnictví, biologická rozmanitost, 
potravinářství..... musíme mít konkrétní své odborníky v daných skupinách odborníků. Ti musí 
veřejnosti sdělovat, co je třeba odmítnout a proč a co je třeba dělat a proč stejně, jak to dělá ing. 
Jandejsek. 
Madla says:Bez informovanosti, spontánní podpory nejšírší veřejnosti nebude dostatečný tlak. 
Madla says:Co se půdy týče, můžeme poprosit/vyzvat české vlastníky, aby pokud možno pole a 
louky a lesy neprodávali. Jsou lidé, co chápou, proč je dobré, aby půda byla pokud možno v rukou 
obyvatel. 
19:44
O

OC
OC says:Nevim co znamena Green deal v CR, ale v zemi kde ziji je to nove nabozenstvi...kdyz 
vyhodim poharek od kavy s umelohmotnym vickem do odpadkove nadoby na papir..tak jsem prase 
z vychodu. Male deti, co chodi do Kindergarten, tak rikaji ze nejvetsi prase je Oma..babicka 
OC says:Evropská zelená dohoda je balíček politických iniciativ, které mají EU nasměrovat k 
ekologickému přechodu, aby nakonec dosáhla svého cíle stát se do roku 2050 klimaticky neutrální. 
Zelená dohoda podporuje tento přechod ke spravedlivé a prosperující společnosti s moderní a 
konkurenceschopnou ekonomikou a zdůrazňuje potřebu holistického a meziodvětvového přístupu, v
němž všechny příslušné oblasti politiky přispívají k dosažení zastřešujícího cíle v oblasti klimatu. 
Balíček zahrnuje iniciativy, které se dotýkají řady úzce propojených oblastí politiky: Evropská 
zelená dohoda byla Komisí zahájena v prosinci 2019. Krátce nato o něm na svém prosincovém 
zasedání jednala Evropská rada. 
OC says:Je to jen loby a nabozenstvi nic vic 
19:48
Madla
Madla says:Vnášejme do veřejného prostoru základní myšlenky svobody. Nejsme tady proto, 
abychom bez souhlasu Bruselu nemohli nic. Je třeba vzbudit elementární touhu po svobodě. 
Madla says:Vytvořme poptávku po SMR. 
19:56
RV

radim valencik
radim valencik says:Madlo, je na Vás přímý kontakt? (mail) 
20:01
RN

Radek Novotný
Radek Novotný says:Radime, v rámi mailové komunikace si s ní píšeš už měsíce. 
Radek Novotný says:Madla" <novackova@sky.cz 
20:02
Madla
Madla says:Ano, už jsme si spolu psali. novackova@sky.cz, jnovackova@gmail.com, 777 987 753. 
20:02
O

mailto:jnovackova@gmail.com
mailto:novackova@sky.cz
mailto:novackova@sky.cz


OC
OC says:... z poslechu vystava, ze neni jasne, ze Green deal je prolobovana politicka dohoda....a 
zarazi me, ze Cesi, o kterych tvrdim, ze se nejsou schopni dohodnout...takze, politici se za doppingu
lobistu dohodli ...a ostatni jsou ve vleku diskriminace.. 
OC says:....no to jsem zvedav kdo ze zvalene obezni ceske mladeze...krom vyjimek bude predvadet 
sve vykony na poli...jedine ze by chodili Ilounou a Petrem po poli v reklame 
20:09
RV

radim valencik
radim valencik says:  😃
20:12
O

OC
OC says:OC píše:....jakej nadbytek, vzdyt CR je potravinove nesobestacna. 
OC says:..geopoliticka situace je takova...ze CR posle pristi rok na dluhove sluzbe 100 miliard 
korun... 
OC says:...aby ji bylo znovu pujceno a mohlo se hyrit dal 
OC says:....v CR se sviti a topi prevazne z uhli...jestli to studenti vubec vedi 
OC says:asi pred 10 lety se spolu s tim vyrabela elektrina LEVNE z jadra to uz neni pravda.. 
20:18

Jana Nováčková
Jana Nováčková says:Opakuji základní myšlenku: Hledání a VYTVÁŘENÍ prostorů naší svobody, 
mnoho malých svobod vytvoří větší prostor svobody, ..., tj. individuální uskutečňování vlastní 
interpretace myšlenek či požadavků GreenDealu tak, aby se to nestalo nástrojem našeho utlačení a 
ždímání. 
20:19

František Balej
František Balej says:ano, vytváření paralelní společnosti Alternativní školky, školy, Farmy, tábory, 
kroužky, spolky, družstva atd. 
20:21

Sir Daniel Santa Leon
Sir Daniel Santa Leon says:Františku ano zhotnování vlastnich obrazu 
Sir Daniel Santa Leon says:V tom jsme byli jedničky za prvni republiky 
Sir Daniel Santa Leon says:A všichni se od nás učili 
Sir Daniel Santa Leon says:Sokol družstva atd. 
20:25

Jana Nováčková
Jana Nováčková says:Navrhuji domácí úkol: Zkuste si každý sám pro sebe napsat dvě kategorie: 
Soběstačnost - Nesoběstačnost. Do těchto kategorií si napište, v čem jste a v čem nejste soběstační, 
z čeho se Váš život či život Vaší rodiny skládá, bez čeho se nemůžete obejít. Pokud se Vám podaří 
vymyslet, jak zvášit Vaši soběstačnost, můžete nás příště inspirovat. Já bych opravdu přivítala 
příklady dobré praxe. 
Jana Nováčková says:Opravuji klíčové slovo: zvýšit soběstačnost. 
20:27



František Balej
František Balej says:Já bych viděl jako podstatný 1 bod z plné FCE řízení A tedy jaké procesy 
kolem vás apelují na soběstačnost a harmonii? Jak velké jsou? v jaké kategorii? Jaké zkušenosti tam
jsou? ATd. 
20:28
RN

Radek Novotný
Radek Novotný says:dobrý nápad. Já to skoro plním. Čekám za uvedení do provozu soláru. Jsem 
bez plynu, bez vodovodu. Zelenine ovoce částečně. Ale žiji sám na vlastní zahradě. 
20:28

Sir Daniel Santa Leon
Sir Daniel Santa Leon says:Amen Radku 
20:29
O

OC
OC says:....kdo to bude delat...kdo do toho bude investovat, kdyz nebylo si na to...ani postavit ty 
montovny...nebo agent Bures, co jede na fabrikach z realneho socialismu...ceske chimery..mlaceni 
prazdne slamy.... 
OC says:dalsi ceskej Verlustgeschäft.. od Wende se tam jede jen na sekeru... 
OC says:k tomu garazovej managent...neco tvorit a nevedet, co je to target cost...ze odvetvi se 
buduje az...kdyz se urci cena na trhu...jinak do toho neda investor ani penny, ale nebudu prednaset 
kapitalismu ...v zemi kdo malokdo rozumi.. 
OC says:....uvidime, co vam reknou spoluobcani, az jim politici nalepi na baraky ...energitecky 
stitky a zvednou dane..  o tom tam nenvi nikdo nic..chapu nenapsali to na 😦 sznamu.cz 
20:35

Jana Nováčková
Jana Nováčková says:Já vím o energetických štítcích dost, zvednutí daní se mne také týká. 
Nepodceňujte nás. 
Jana Nováčková says:Myslím, že toto téma je nyní prvořadé, po volbách máme dost inspirace. 
20:37

http://sznamu.cz/

